



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

3/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

Paikka: Klusterin kokoushuone (Leppäsuonkatu 11) & Zoom

Aika: 3.2.2023 klo. 17:00

Äänioikeutetut:

Jesse Turpeinen	(Puheenjohtaja)
Eevi Kirsilä	(Sihteeri)
Vitaliy Gurov	(poistui 17:43)
Inka Haapaniemi	
Pilvi Kuusela	
Kia Mattila	
Anna Satokari	
Maria Tuomola	
Anna Varonen	
Emmi Väisänen	

Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut:

Mikko Pellinen	
Vili Järvinen	(Saapui 18:30, poistui 18:40)

#### 1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 17:09

#### 2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

#### 3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavien muutoksien kanssa:

- Lisättiin kohta 15. "Matrix x Limes yhteistyö"

#### 4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Kia Mattila ja Anna Varonen.

#### 5. Fiiliskierros

Käytiin läpi kokousedustajien fiilikset.  
Monilla hallituslaisilla on hyvin kiire.



### 6. Ilmoitusasiat

Merkittiin tiedoksi seuraavat ilmoitusasiat:

- Approtiimiltä terkut, että he tarvitsevat lisää varastotilaa Limeksen varastossa kampuksella, sillä approtiimi on tilaamassa lisää tavaraa varastoon tulevia vuosia varten. Hallituksen väen täytyisi käydä tekemässä varastoon tilaa lähiviikkojen aikana.
- Jesse ilmoittaa, että Exactumin avaimet ovat palauttaneet Tinja Seppälä sekä Toivo Nurkka. Asiasta on tiedotettu kampuksen palvelukoordinaattoria, mutta hän on helmikuun puoleen väliin asti lomalla, mikä viivästyttää uusien avainten saamista.
- Jesse ilmoittaa, että hän on päivittänyt Limeksen nettisivuja, ja lisännyt sinne uuden tapahtumakalenterin.
- Jesse ilmoittaa, että hän laski hallituslaiset väärin PJ-kahveilla eikä kukaan korjannut häntä.
- Jesse ilmoittaa, että HYY:ltä tuli ohjeistus TAHLO:a varten. Jesse on täyttänyt uuden yhteystietolomakkeen, jonka myötä Limeksellä on oikeus hakea toiminta-avustusta.
- Jesse ilmoittaa, että hän kävi keskustelutilaisuudessa, jossa keskusteltiin uuden lukion valmistumisesta Kumpulan kampuksen viereen. Paikalla oli mm. luonnontiedelukion rehtori sekä edustajia eri kumpulan kampuksen ainejärjestöistä.
- Inka ilmoittaa, että ihmiset eivät osaa rullaporraskäytänteitä
- Anna S ilmoittaa, että Limeksen kivikaudella julkaistun oppaan myyjää on kontaktoitu.
- Anna S ilmoittaa, että hän on saanut kahdelta firmalta tarjoukset viittoihin.
- Mikko ilmoittaa, että voi höpö voi höpö.
- Kia ilmoittaa, että hän haluaisi ilmoittaa jotain hauskaa mutta ei keksi mitä.
- Maria ilmoittaa, että Kia on tänään taas viimeistä päivää päivää 20, jotta voi täyttää huomenna taas 20.
- Kia ilmoittaa Toivon puolesta, että jeejee.
- Mikko ilmoittaa, että huomenna tulee mahtavat vujut.
- Jesse ilmoittaa, että Limeksen jäsensähköpostilistalla on ongelma, että osa viesteistä ei saavu perille filttteristä vapauttamisen jälkeen. Yritetään ratkoa ongelmaa.
- Anna S ilmoittaa Toivon puolesta, että TEK ja järjestöyhteyshenkilöt tapaavat ensi viikon tiistaina. Aiheena heillä on erilaiset yhteistyömahdollisuudet ja tulevaisuuden suunnitelmat.



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

3/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

- Jesse ilmoittaa, että jotkin Limeksen kirjat alkavat olemaan lopussa, joten hän on pelastanut näistä yhden toimistokappaleiksi.
- Maria ilmoittaa, että Inkan juustokakku on erinomaista
- Mikko ilmoittaa, että ennen kaikki oli huonommin
- Kia ilmoittaa, että hän hankki meille kokousevää ja Jesse kantoi ne tunnollisesti klusselle.

#### 7. Maunon vointi

Mauno on toimistolla ja hän odottaa talvisemmassa todella kovasti. Maunolta kiellettiin risteilylle lähteminen.

#### 8. Talous

##### 8.1. Laskut

Hyväksyttiin tulleet laskut:

- Paytrail Technology Oy (entinen Checkout Finland), maksunvälityspalvelu, 18,48€

##### 8.2. Kulukorvaukset

Hyväksyttiin tulleet kulukorvaukset:

- Kia Mattila / 17,57€ / kokousevää
- Jesse Turpeinen / 20€ / PRH muutosilmoitus
- Tinja Seppälä / 6,12€ / Tilinpäätöstalkoiden eväät.

##### 8.3. Sijoitustoimikunnan kokous

Sijoitustoimikunta kokousti perjantaina 27.1. Paikalla oli Jesse, Pilvi ja Risto. Kuultiin sijoitustoimikunnan terveiset. Risto tulee myöhemmin keväällä esittäytymään hallituksen kokoukseen.

##### 8.4. Katsaus taloudenpidosta ja talousarvion toteutumisesta

Rahaliikennettä ei ole ollut. Potentiaalin sekä jouluristeilyn rahat jossain matkalla. Inka selvittää jouluristeilyn rahoja.

#### 9. Posti

Tulleet postit:

- HYY:n järjestötiedote (sähköposti)



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

3/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

#### 10. Vuosijuhlaedustukset

HYK / 25.2. / 2 paikkaa

- Paikat vuosijuhlille kerkesi täyttymään.
- Päätimme silti hommata lahjan heille. Lahjaan on varattu 20€ edustuskäytänteiden mukaisesti aineettomaan lahjaan. Anna V ottaa koppia.

MAO / 4.3. / 2 paikkaa

- Tarvitaan joku Marian kanssa. Henkilöä ei löydetty.

Matrix / 4.3. / 2 paikkaa

- Viime kokouksessa kolme ilmoitti halukkuutensa, ja päätimme arpoa heidän välillensä.
- Arvonnassa Vitaliy, Anna S ja Eevi, joista edustamaan lähtee Anna S ja Eevi.

#### 11. Kerhot

LiEKe voisi pitää Frozen-maratonin viikolla 7.

Liitu-kerho on saanut tapaamiskutsun tiedekunnan MFK-koulutusohjelman johtoryhmältä.

Mentiin kokoustauolle ajassa 18:56.

Palattiin kokoustauolta ajassa 19:05.

#### 12. Tulevia tapahtumia

##### 12.1. Talviseminaari 10.2.-12.2.

Talviseminaariin on ilmoittautunut 14 henkilöä.

Autoja on yhteensä kolme (3) jotka lähtevät Helsingistä, ja neljäs auto saadaan Maskusta.

Budjetoidaan 450€, joka sisältää autojen bensat sekä ruokaostokset.

Autoille on budjetoitu seuraavat korvaussummat:

- Helsingistä lähtevät 70€
- Maskusta lähtevä auto 15€

Päätettiin osallistumismaksuksi 10€.



### 12.2. Limeksen lippupäivä 13.2.

Käytiin läpi Limeksen lippupäivän historiaa.

Päätettiin järjestää Lippupäivän kahvitus Limeksen toimistolla 13.2. klo 12-15. Budjetoitiin leivonnaisiin 15€ sekä 10€ kahvitarpeisiin.

### 12.3. Liikennevalobileet 14.2.

Päätettiin, että ei järjestetä liikennevalobileitä ystävänpäivänä, vaan siirretään ne tulevaisuuteen..

### 12.4. Laskuhumala 21.2.

Bilevastaavat Emmi ja Toivo ovat Limeksen osalta vastuussa tapahtuman järjestämisestä ja he voat myös yhteydessä muihin tapahtumaa järjestäviin järjestöihin.

Limes otti vastuun haalarimerkkien ostamisesta, ja budjetoitiin haalarimerkkeihin 620€.

Liput tulee myyntiin 7.2. Kide.appissa.

### 12.5. Vuosijuhlat 11.3.

Vuosijuhlia varten on luotu facebook-tapahtuma ja "save the date" -viestit on lähetetty Kumpulan järjestöille.

Vuosijuhlien pohdintaan ja suunnitteluun käytetään aikaa seuraavassa hallituksen kokouksessa.

### 12.6. Muut tulevat tapahtumat

Kide.app meet and greet risteily on ensi viikolla 9.-10.2.

Limpukka jouduttiin perumaan kuluneelta viikolta, joten siirretään tapahtumaa tulevaisuuteen.

Hallituksen esittäytyminen instagramissa. Eevi tekee ohjeistuksen.

Matlun ylimääräinen yhdistyksen kokous 7.2. klo 18 klusterilla, minne



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

3/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

tarvitaan Limeksen edustaja. Valittiin Anna Satokari edustamaan Limestä.

#### 13. Menneet tapahtumat

##### 13.1. Tilinpäätöstalkoot 16.1.

Tilinpäätöstalkoosiin osallistui 5 henkilöä, ja tilinpäätökset ovat hyvällä mallilla.

##### 13.2. LiEKe:n leffailta 17.1.

Leffailtaan osallistui 20 henkilöä, ja tapahtuma oli todella hyvin onnistunut.

##### 13.3. PJ-kahvit

Kaikki paitsi yhdet kahvit on kahviteltu, ja Jesse kiitti kaikkia kahveille osallistumisesta.

##### 13.4. Limes-esittely Johdatus-kurssilla 26.1.

Anna S kävi esittelemässä Limestä Johdatus-kurssilla, jossa osallistujia oli 50.

##### 13.5. Hinkkausbileet 28.1.

Klusterilla oltiin lauantaina siivoamassa hyvällä fiiliksellä. Limes oli reilulla joukolla auttamassa ja ylitti jopa tarvittavan kiintiön.

#### 14. TEK:n tykin esittäytyminen ja yhteistyö

Kuultiin TEK:n matlutykki Vili Järvisen esittelyn TEK:istä. Hän myös esitteli hallitukselle erilaisia yhteistyömahdollisuuksia.

Ensi viikon tiistaina 7.2. on palaveri TEK ja järjestöyhteyshenkilöiden kanssa.

#### 15. Matrix x Limes yhteistyö

Matrixilta tuli muutama viikko sitten kyselyä, että minkälaista yhteistyötä Limes olisi kiinnostunut heidän kanssa tekemään.

Anna Satokari ottaa heti kokouksen jälkeen Matrixiin yhteyttä, ja ehdottaa



# HALLITUKSEN KOKOUS

## LIMES RY

3/2023

### PÖYTÄKIRJA

---

heille yhteistyöksi orientaatioviikon tapahtumia, liikennevalobileitä sekä muita teemabileitä (mm. aprillibileet...)

#### 16. **MMETA**

- Inkasta tuli HAO:n talho.
- Kia lähtee juhlimaan omia synttäreitään.
- Anna S ja Eevi lähtee huomenna hakemaan Matlulta nakkivelkaa menemällä auttamaan vujujen järjestämiseen.
- Kia Toivon puolesta: jeejee.
- Jesse ei vain millään muista, mitä hänen piti sanoa.

#### 17. **Seuraava kokous**

Seuraava kokous järjestetään 11.2. talviseminaarissa, eli tasan kuukausi ennen Limeksen vuosijuhlia.

#### 18. **Kokouksen päätös**

Kokous päätettiin ajassa 20:35.

Pöytäkirjan vakuudeksi:

\_\_\_\_\_  
Jesse Turpeinen, puheenjohtaja

\_\_\_\_\_  
Eevi Kirsilä, sihteeri

\_\_\_\_\_  
Anna Varonen, pöytäkirjantarkastaja

\_\_\_\_\_  
Kia Mattila, pöytäkirjantarkastaja